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П И Т А Н Е 

 
 

От Групата общински съветници на ПП ГЕРБ 
 
ОТНОСНО: Средствата, които Община Шумен е платила за провеждане на 

поредицата от събития, концертни програми и дейности, свързани с празника на 

града 11 май. 

 

УВАЖАЕМИ ПРОФЕСОР ХРИСТОВ,  

 

Организацията и провеждането на разнообразни събития, посветени на Деня на 

Шумен, винаги се е приемало като сериозно предизвикателство от общинската 

администрация, която трябва да отговори на очакванията на гражданите, но и да се 

съобрази с финансовите възможности на общинския бюджет. Доколко празничната 

програма за 11 май, съпътстващите прояви и всички дейности, които трябваше да 

създадат празнично настроение за Деня на Шумен отговориха на тези очаквания, е 

въпрос на лична преценка. Обществено задължение обаче на администрацията е да 

направи отчет за изразходваните средства и в тази връзка бихме искали да ни 

представите писмено следната информация: 

1. Колко средства са платени за организацията и провеждането на събитията, 

посветени на Деня на Шумен и за празничните концертни програми, свързани с 11 май. 

Очакваме да получим информация за всяко събитие поотделно; 

2. Колко средства са платени за реклама по повод празника на 11 май, излъчена в 

регионални и национални електронни медии, както и за реклама, публикувана в 

периодичния печат и електронни сайтове; 

3. Има ли разрешение, издадено от главния архитект на Община Шумен, за 

поставяне на новия надпис „Шумен“ в градинката до Общината? Ако няма такова 

разрешение, защо не е издадено и каква е причината?                                  Членовете на 

Художествения експертен съвет към Община Шумен изразиха категоричното си 

несъгласие както по отношение на мястото, на което буквите са поставени, така и по 



отношение на тяхната визия. Каква ще бъде реакцията на Общината и кой ще понесе 

отговорността за това необмислено действие? 

4. Има ли и друг комплект букви, които са били поръчани, изработени и 

заплатени, но не са монтирани? Каква е причината те да не бъдат поставени? Кой ще 

понесе отговорността за подобно нецелесъобразно харчене на общински средства?  

Уважаеми г-н Христов, очакваме да получим както навременен, така и конкретен 

отговор на всички поставени въпроси. 

 
  
 С уважение, 
 
 

1. Албена Иванова-Неделчева ……………………. 

2. Светлозар Начев ………………… 

3. Борис Иванов …………………. 

4. Галин Антонов……………….. 

5. Ивайло Илиев …………….. 

6. Махмуд Аламо ……………………. 

7. Мелин Осман……………………. 

8. Рени Цанкова …………………….. 

9. Татяна Кипрова …………………… 

 


